
 
 

Artūras Žarnovskis 
Pasikeitus VRFS prezidentui ir renkant naują valdybą turime puikią galimybę visą Vilniaus futbolą paversti 
vieninga šeima ir bent jau sostinėje matyti šią sporto šaką tokią, apie kurią visi svajojame. 
Manau, kad negalima užmiršti nei vienos srities. Turi būti išgirstas bei atstovaujamas moterų futbolas, salės 
futbolas, mažasis futbolas, profesionalų futbolas, mėgėjų futbolas ir t.t. ir spręsti reikia įvairių klausimų 
spektrą – nuo vadybos iki rinkodaros, nuo infrastruktūros iki inovacijų. 
Save matau kaip futsal atstovą. Norėčiau, kad salės futbolas būtų žaidžiamas visus metus, kad šios sporto 
šakos grožio neslopintų netinkamos salės, kad visi pažintų tikrą futsal‘ą - kad nežaistų futbolo salėje, o žaistų 
salės futbolą.  
Esu vienas iš VDA steigėjų bei dalininkų. Šiuo metu rungtyniauju už VDA futsal čempionate, treniruoju VDA-2 
komandą, bei žaidžiu už Ozą III lygoje. Keletą sezonų žaidžiau A lygoje tiek salėje, tiek lauke, o Vilniaus mėgėjų 
turnyruose dalyvauju virš 10 metų. Turiu įgijęs teisės magistro kvalifikacinį laipsnį, dirbu su ES ir kitų 
tarptautinių investicijų projektų administravimu. 
Būdamas valdyboje siekčiau, kad salės futbolas būtų žaidžiamas ne tik žiemą, bet ir vasara. Kad šiltuoju metų 
laiku būtų organizuojami turnyrai pagal salės futbolo taisykles su salės futbolo kamuoliu (esu vienas iš 
organizatorių kas dvejus metus vykstančio alternatyvaus pasaulio ir Europos čempionato turnyro). Taip pat 
reikia spręsti salių trūkumo klausimą – VRFS galėtų centralizuotai nuomoti sales bei dėti pastangas, kad salės 
futbolas būtų žaidžiamas ir tose salėse, kuriose pavieniai mokyklų direktoriai draudžia tai daryti (pvz. sporto 
mokykla Tauras). Taip pat skatinčiau salės futbolo vadovus burtis į diskusijas / seminarus, kuriose savo 
žiniomis pasidalintų tie, kas yra dalyvavę UEFA ir FIFA kategorijos kursuose.  
Jei į valdybą nepatekčiau – kviesčiau išrinktus narius nepamiršti nei vienos futbolo srities.  
 


